

TOP GLOVE MELIHAT KESAN POSITIF DARIPADA ASP YANG LEBIH TINGGI, PENGOPTIMUMAN KOS

16 June 2023 / 12:06



KUALA LUMPUR: Top Glove Corp Bhd merekodkan garis bawah yang bertambah baik secara berturutan pada suku kewangan ketiga berikutan peningkatan dalam harga jualan purata (ASP) sarung tangan dan inisiatif pengoptimuman kualiti dan kos untuk menyelaraskan operasinya.

Menurut pemfailan dengan bursa saham, kerugian bersih pembuat sarung tangan pada 3QFY23 ialah RM130.59 juta, peningkatan daripada kerugian bersih RM164.67 juta yang dicatatkan pada 2QFY23.

Bagaimanapun, keputusan suku dalam tinjauan kekal jauh daripada keuntungan bersih RM15.29 juta yang dicatatkan pada suku yang sama 2022.

Hasil dalam 3QFY23 ialah RM530.62 juta, turun daripada RM1.49 bilion pada suku yang sama tahun lepas, dan RM618.01 juta pada suku sebelumnya.

“Walaupun kami mungkin berada dalam kedudukan kerugian, adalah menggalakkan bahawa kuantum kerugian operasi telah berkurangan daripada suku sebelumnya, yang timbul daripada peningkatan ASP dan inisiatif rasionalisasi kualiti dan kos kami.

“Berpandukan strategi pemulihan enam mata kami, kami akan terus menavigasi persekitaran perniagaan yang mencabar dengan meningkatkan hasil jualan kami, meningkatkan kualiti, menghapuskan pembaziran, mengoptimumkan peruntukan sumber, mengurangkan perbelanjaan dan memperkemas proses kami, ke arah kecekapan dan kemampuan kewangan yang lebih besar,” katanya. Pengarah urusan Top Glove Lim Cheong Guan dalam satu kenyataan.

Beliau menambah bahawa latihan rasionalisasi tenaga kerja baru-baru ini yang dilakukan berikutan pemberhentian sementara pengeluaran di beberapa kilang untuk mengurangkan keadaan lebih bekalan sarung tangan, merupakan langkah penting ke arah daya tahan dan daya saing berterusan kumpulan dalam jangka panjang.

Top Glove telah menamatkan talian pengeluaran usang dan menghentikan sementara pengeluaran di 17 daripada 49 kilangnya, memandangkan permintaan sarung tangan global yang lebih lembut.

Ia berkata penyahtauliah barisan pengeluaran mengurangkan kapasiti pengeluaran kumpulan sebanyak lima bilion helai sarung tangan, menjadikan jumlah kapasiti pengeluarannya kepada 95 bilion helai sarung tangan.

Lim berkata persekitaran perniagaan dijangka kekal mencabar dan berdaya saing sepanjang separuh kedua 2023, tetapi kekal optimistik terhadap prospek jangka panjangnya kerana sarung tangan kekal sebagai item penting untuk penggunaan tunggal dalam industri penjagaan kesihatan dan makanan.

“Memandangkan inventori sarung tangan pelanggan dan pengilang hampir habis, aktiviti penambahan semula dijangka bermula pada separuh kedua tahun kalendar 2023, mendorong peningkatan permintaan sarung tangan.

“Dengan ini, di samping inisiatif pemulihan T6 kami dan mengukur peningkatan dalam ASP, kami berharap dapat melihat peningkatan yang mantap dan hari yang lebih baik akan datang,” katanya.

Berita Kini

Link: <https://beritakini.biz/top-glove-melihat-kesan-positif-daripada-asp-yang-lebih-tinggi-pengoptimuman-kos/>